
 

 

 

重要通告 
沙田賽艇中心及賽馬會石門賽艇中心碼頭重新開放 

 

 
沙田賽艇中心及賽馬會石門賽艇中心碼頭緊急維修工程已經完成，並將於明天 10 月 20 日(星期六)

全面重新開放，但由於此乃暫時性的維修工程，如各屬會及中心使用者在使用上發現有任何問題，
請即向我們職員聯絡，感謝你們在過去數星期的忍耐，香港錦標賽及香港校際錦標賽舉行在即，希

望各位可以盡情享受比賽。 
中國香港賽艇協會 

19.10.2018 
 

 

 

IMPORTANT NOTICE 

Reopening of the Pontoon of Sha Tin Rowing Centre and  

Jockey Club Shek Mun Rowing Centre 

 
Please note that the emergency repair works for the pontoons at Sha Tin Rowing Centre and Jockey Club 

Shek Mun Rowing Centre are completed and will be re-opened for use with effect from tomorrow (20 

October). However, as these are just temporarily repair works, please contact our staff immediately if there 

is any problem observed. Thank you for your patient over the past few weeks and the Hong Kong Rowing 

Championships and Hong Kong Schools Rowing Championships are coming, please enjoy! 

 

Hong Kong, China Rowing Association 

19.10.2018 

 

 


